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Van: wethouder Huizinga 
Onderwerp: Kadernota 2025-2028 Laborijn 

 
Bij de bepaling over ons PvdA standpunt m.b.t. de "Kadernota 2025-28 GR 

Uitvoeringsorganisatie Laborijn", willen wij graag antwoord op onderstaande vraag. 

Laborijn geeft aan dat de complexiteit en intensiteit van hun werkzaamheden de 

afgelopen jaren is toegenomen.  Tevens dat de middelen die voor hun werkzaamheden ter 

beschikking staan, volgens een ander principe worden berekend en toegekend. Beiden 

zorgen ervoor dat Laborijn zich ernstig zorgen maakt over de handhaafbaarheid van hun 

dienstverlening in de komende jaren, met alle gevolgen van dien.  

De PvdA deelt hun zorgen. Mede daarom zouden wij graag informatie krijgen over: 

• Hoe groot het bedrag is dat Laborijn per jaar tekortkomt om hun dienstverlening 

(voor de komende jaren) minimaal op hetzelfde niveau te kunnen blijven verlenen. 

Antwoord: 

Er is geen eenduidig antwoord op de vraag te geven, omdat hetzelfde niveau van 

dienstverlening voor een complexere doelgroep niet altijd toereikend is. Meedoen op de 

best passende plek vraagt voor verschillende inwoners ook een verschillende aanpak. Waar 

nu de verwachte toename van dienstverlening in een overzicht (klantstromen) bij elkaar 

staat, betreft dit in werkelijkheid een sterke diversiteit aan dienstverlening. 

Laborijn heeft intern een aantal prognoses opgesteld voor de te verwachten stijging van 

kosten. De meest in het oog springende bedragen betreffen de uitvoeringskosten en de 

re-integratiemiddelen. 

Voor wat betreft de uitvoeringskosten stelt Laborijn dat in 2025 naar verwachting 1,6 

miljoen euro meer ingezet zou moeten worden, gezien de verwachte toename van het 

aantal trajecten en daarmee samenhangend aantal fte's en stijgende loonkosten. Voor 

wat betreft de re-integratiemiddelen stelt Laborijn dat in 2025 1,2 miljoen euro meer 

ingezet zou moeten worden, gezien de door hen voorgestelde indexeringswijze.  

De huidige financiële positie van de gemeente Doetinchem maakt dat het college komt 

tot het nu voorliggende raadsvoorstel met betrekking tot de zienswijze op de kadernota 

2025-2028 van Laborijn. 

 

 


